

RELEASE FROM CIVILIAN INTERNMENT CAMP NO. Dachau

Release No. 6066

ENTLASSUNGSSCHEIN FÜR ZIVILPERSONEN AUS DEM INTERNIERUNGSLAGER NR. Dachau

*Discharged under provisions ltr. HQ USFET AG file 383.7 GHI-AGG subj: "Arrest and Detention" dtd. 9.10.46 THE HQ TUSA ref.No. P-271 dtd. 11.1.47 and WOCG USFET

HEADQUARTERS FIRST MILITARY DISTRICT
Third US Army
Dritte Amerikanische Armee

178728
173034

L O B B E S, Hans

This is to certify that
Hiermit wird bestätigt, daß

(name and address)
(Name und Adresse)

Berlin-Tempelhof, Wulfila Ufer 50

whose signature appears below and who has been interned at Civilian Internment Camp as indicated above for the following reasons:

die/der Unterzeichnete, die/der aus folgenden Gründen im Internierungslager für Zivilpersonen, wie oben angeführt, interniert war: **SS Obersturmbannführer**

has been released, ~~provisionally released, paroled~~ (Strike out words not applying) from internment upon order of the duly appointed Military Government Review Board for ***Cleared by War Crimes**

ist auf Grund einer Entscheidung des hiesig eingesetzten Prüfungsausschusses für von der Internierung entlassen, ~~vorläufig entlassen, ehrenwörtlich entlassen~~ worden. (Nicht zutreffendes durchstreichen.)

The bearer will not be rearrested for any of the reasons stated in the first paragraph of this letter, except by express order of the Director of Military Government for **Bavaria**

Der Inhaber dieses Entlassungsscheines darf nicht wieder verhaftet werden aus einem in Paragraph 1 dieses Briefes angeführten Grund, außer auf Grund eines ausdrücklichen Befehles des Direktors der Militärregierung für **Bayern**

If provisionally released or paroled: Under terms of the provisional release or parole bearer will (State provisions).

Bei nur vorläufiger oder ehrenwörtlicher Entlassung: Unter den Bedingungen der vorläufigen oder ehrenwörtlichen Entlassung hat Entlassene/r: (Angabe der Bedingungen.)

Home

Bearer will upon his arrival home report to the Landrat of the Kreis nearest to his place of abode and to the nearest Military Government Office and register his name, date of registry and the Military Government Review Board which has ordered his release.

Der Inhaber dieses Entlassungsscheines hat sich bei seiner Ankunft in seinem Wohnort sofort beim Landrat des seinem Wohnort nächsten Kreises zu melden (~~.....~~) und zu registrieren, unter Angabe des Prüfungsausschusses, der seine Entlassung veranlaßt hat.

DECLASSIFIED AND RELEASED BY
CENTRAL INTELLIGENCE AGENCY
SOURCE METHODS EXEMPTION 3B2B
NAZI WAR CRIMES DISCLOSURE ACT
DATE 2003 2005

BEST AVAILABLE COPY

FOR COORDINATION WITH US Army

EXHIBIT "A" (Continued)

Bearer has been instructed that his continued freedom is dependent upon his future conduct and compliance with the laws and regulations of Allied Military Government.

Der Inhaber dieses Entlassungsscheines ist darüber aufgeklärt worden, daß seine Freiheit von seinem jeweiligen Verhalten sowie seiner Einfügung in die Gesetze und Verordnungen der Allierten Militärregierung abhängig ist.

Bearer will retain this release as evidence of the validity of his release, and in the event of his arrest in the future this release will be attached to the original of the arrest report.

Der Inhaber dieses Entlassungsscheines hat diesen als Beweis seiner rechtmäßigen Entlassung selbst aufzubewahren. Im Falle einer zukünftigen Inhaftierung muß dieses Schriftstück dem Originalverhaftungsbericht angeheftet werden.

For the Commanding Officer:
Für den Kommandanten:


Internee's signature
Unterschrift des Internierten

Name
(signed) (Unterschrift)

Date 29 May 1947



Right Thumb
Print

Name RAY L. INZER
(Printed or typed)
(Druckbuchstaben oder Maschinenschrift)
LT COL INF
COMPOUND EXECUTIVE OFFICER

Omit

Name

This is a valuable paper and internee should keep it on his person always. If lost application for duplicate should at once be made to ~~Director, Military Government for~~ Attention: Military Government Review
~~APC US Army.~~

Dies ist ein wertvolles Papier, welches Sie immer bei sich führen sollten. Wenn Sie dieses verlieren, ist sofort ein Antrag für ein Duplikat an den ~~Director, Military Government für~~ zu Händen: Überprüfungsausschuß für zu stellen.

HEADQUARTERS WAR CRIMES ENCLOSURE
CI SCREENING STAFF CIE DACHAU APO 407 US ARMY

BEST AVAILABLE COPY